

Title (en)  
Sales package for seeds

Title (de)  
Verkaufsverpackung für Saatgut

Title (fr)  
Emballage de vente pour semences

Publication  
**EP 1097880 A1 20010509 (DE)**

Application  
**EP 00124089 A 20001107**

Priority  
• EP 00124089 A 20001107  
• EP 99122238 A 19991108

Abstract (en)  
Flat, rectangular paper or plastic film packaging container (1), folded from a pre-cut shape and stuck together, has a wide or slit-like opening (10) for hanging. The sides (7, 8) of the container (1) are of essentially the same length and the opening (10) for hanging the container is arranged with its center in one of the corners at the fold line on the bisector of the corner, whereby the area around the opening (10) for hanging is stuck down flat. Preferred features: The part of the packaging container (1) stuck down flat is restricted to the corner.

Abstract (de)  
Die Erfindung betrifft ein flaches, rechteckiges, aus einem vorgefertigten Zuschnitt gefaltetes und verklebtes Verpackungsbehältnis aus Papier oder Kunststoff-Folie für körniges oder granulatförmiges Verpackungsgut, mit einer langloch- oder schlitzförmigen Aufhängeöffnung, insbesondere zur Präsentation von Saatgut, wobei die Seiten (7, 8) des Behältnisses (1) im Wesentlichen gleich lang sind und die Aufhängeöffnung (10) mit ihrem Mittelpunkt im Bereich einer der Behältnisecken an der Faltnie auf der Winkelhalbierenden der Ecke angeordnet ist. Zur Befüllungstechnischen und gebrauchstechnischen Verbesserung ist vorgesehen, dass der Bereich um die Aufnahmeöffnung derart flächig verklebt ist, dass die Aufhängeöffnung innerhalb einer streifenförmigen Klebefläche (111) angeordnet ist, die sich durchgehend über die gesamte Tiefe (t) des Behältnisses erstreckt. <IMAGE>

IPC 1-7  
**B65D 75/56**

IPC 8 full level  
**B65D 75/56** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**B65D 75/566** (2013.01); **B65D 2575/565** (2013.01)

Citation (applicant)  
DE 29809019 U1 19980903 - DITMAR SCHUMANN GMBH [DE]

Citation (search report)  
• [A] US 3407077 A 19681022 - HELIN RICHARD R  
• [A] FR 2665687 A1 19920214 - VALOT CHRISTIAN [BR]  
• [A] GB 2171077 A 19860820 - ORIGINAL FUEL CO LTD  
• [A] DE 8715938 U1 19880128  
• [A] DE 9211826 U1 19921112

Designated contracting state (EPC)  
AT BE CH CY DE DK ES FI FR GB GR IE IT LI LU MC NL PT SE TR

DOCDB simple family (publication)  
**EP 1097880 A1 20010509**

DOCDB simple family (application)  
**EP 00124089 A 20001107**